
 

 

Lajosmizse Város Önkormányzata 
I/3/14/2009. 
 
 

Képviselő-testület ülésének jegyzőkönyve 
2009. november 16. 

 
 
 
A rendkívüli ülésen hozott határozatok száma és tárgya: 
 
 
179/2009. (XI.16) ÖH  Az önkormányzat 2010. évi belső ellenőrzési 

tervének jóváhagyása 
 

 
180/2009. (XI.16) ÖH   Közvilágítás bővítése külterületen 
 
 
181/2009. (XI.16) ÖH  A Táltos Birtok Alapítvánnyal kötött 

együttműködési megállapodás módosítása   
 
182/2009. (XI.16) ÖH  A „Lajosmizse Város Szennyvízhálózatának 

fejlesztése (KEOP-1.2.0/1F-2008-0076) nyertes 
pályázathoz kapcsolódó új létesítmények 
tervezési és kiegészítő tervezési munkáinak 
elvégzése vállalkozási szerződés keretében” 
tárgyú közbeszerzés lezárásához szükséges 
döntések. 

 
183/2009. (XI.16) ÖH  A Magyarország-Szerbia IPA Határon Átnyúló 

Együttműködési Programban való részvétel 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2009. november 

16-án, a Városháza dísztermében megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak: Basky András polgármester, Dr. Adonyi Lajos, Apró Ferenc, Bíró 

Tiborné, Dr. Cserényi Péterné, Dr. Csire Gézáné, Józsáné dr. Kiss 
Irén, Kollár László, Koller Dániel, Marton Ferenc, Oláh Attila, Rubos 
János, Sápi Tibor, Sikár József, Zsigó Viktor képviselők (15 fő) 

 
Bejelentései távol: Nagy Erzsébet, Kele Attila képviselők 
 
Bejelentés nélkül távol: dr. Nagy Károly képviselő 

Az ülés kezdete. 13.36 óra 
 
Tanácskozási joggal meghív 
Kutasiné Nagy Katalin 
Muhariné Mayer Piroska 
Tengölics Judit  
Nagy Judit  
Dr. Balogh László  
Rostás Anita  
Szilágyi Ödön  
Petényi Sándorné  
Tengeri Dalma 
Dodonka Csaba 
Strifler Róbert  
Király József 
 
Jegyzőkönyvvezetők: 
 

 
 
 
jegyző 
aljegyző 
irodavezető 
irodavezető 
belső ellenőr 
csoportvezető 
csoportvezető 
csoportvezető 
pályázati ref. 
pályázati ref. 
Polányi Ügyvédi Iroda  
3.napirendi pont képv. 
 
Nagy Imréné 
Mezei Anett Krisztina 

Basky András polgármester: Tisztelettel köszöntöm megjelent Képviselő-társaimat, 
vendégeinket a rendkívüli testületi ülésünkön. 
Mai ülésünket megnyitom, megállapítom, hogy az ülés határozatképes. 15 Képviselő 
van jelen. Bejelentéssel van távol Nagy Erzsébet, Kele Attila Képviselők. Nem 
tudunk dr. Nagy Károly Képviselőről. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom Marton Ferenc és Dr. Csire Gézáné 
Képviselőket. 
Kérem, aki a jegyzőkönyv hitelesítőkkel egyetért, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 15 igen szavazattal Marton Ferenc és Dr. 
Csire Gézáné Képviselőket jegyzőkönyv hitelesítőknek megválasztotta. 
A napirendi pontokhoz sem felvenni, sem levenni nem kívánok. 
Van-e valakinek más javaslata. - Amennyiben nincs, aki a napirendi pontokkal 
egyetért, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 15 igen szavazattal az alábbi napirendi 
pontokat fogadta el. 
 
 



 

 

Napirendi pontok 
1.) Lajosmizse Város szennyvízhálózatának fejlesztése   

című pályázathoz kapcsolódó tervezői közbeszerzés 
beérkezeti ajánlatainak elbírálása - harmadik forduló 

Előterjesztő 
Basky András 
polgármester 

 
2.) Az önkormányzat 2010. évi belső ellenőrzési tervének 

jóváhagyása 
Kutasiné Nagy Katalin 
jegyző 

 
3.) Közvilágítás bővítése  

külterületen 
Basky András 
polgármester 

 
4.) A Táltos Birtok alapítvánnyal kötött megállapodás 

módosítása 
Basky András 
polgármester 

 
5.) A Magyarország-Szerbia IPA Határon Átnyúló Együttműködési 

Programban való részvétel 
 
 
 

Basky András 
polgármester 
 



1. napirendi pont 
Lajosmizse Város szennyvízhálózatának fejlesztése című pályázathoz kapcsolódó 
tervezői közbeszerzés beérkezett ajánlatainak elbírálása - harmadik forduló  
Előadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: A történetet mindenki ismeri. Harmadszorra futunk neki 
a közbeszerzésnek, mivel az első körben érvénytelenné nyilvánították, a második 
körben a közreműködő szervezet kérte, hogy a szerződést szüntessük meg. A 
tervezésre kevesebb, mint 1 év maradt, de jelen pillanatban az egy éves időtartam 
tartható. Megjelent a Közbeszerzési Értesítőben a felhívás, két cég vásárolta meg a 
Hinterland Kft, és a Benkó Mérnöki Iroda, akinek a pályázata érvénytelen volt, mert 
nem fizette be az 1 millió Ft-ot, amit be kellett volna. 50.860 ezer Ft-os értékben a 
Bíráló Bizottság a Hinterland Kft. pályázat fogadta el. Olyan vállalásokat tett a 
Hinterland, mely biztosítja azt. hogy a kevesebb időtartamban is el tudja végezni. 
 
Marton Ferenc képviselő: Bizottság miért nem tárgyalta. Miért nincs itt a bonyolító 
cég képviselője. 
 
Basky András polgármester: Az SZMSZ szerint rendkívüli ülést nem előzi meg 
bizottsági ülés, de ebben az esetben a Közbeszerzési Bizottság tárgyalta. A bonyolító 
cég képviselője elindult, de még nem érkezett meg. 
 
Marton Ferenc képviselő: Ha várható, akkor cseréljünk napirendi pontot, mert 
tiszteletlenség volna a cég képviselője nélkül tárgyalni az anyagot. 
 
Basky András polgármester: Felfüggesztem a napirendi pont tárgyalását arra az időre, 
amíg megérkezik az anyag tárgyalásához a meghívott vendég. Javasom tárgyaljuk a 
következő napirendi pontokat. 
 
 
2. napirendi pont 
Az önkormányzat 2010. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyása 
Előadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Dr. Balogh László belső ellenőr elkészítette a jövő évi 
ellenőrzési tervet, melyet minden évben maga az Önkormányzat hagy jóvá. Van-e 
valakinek kérdése, véleménye.     Amennyiben nincs, aki egyetért a határozati 
javaslatban foglaltakkal kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 15 igen szavazattal a következő határozatot 
hozta.  
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179/2009. (XI.16.)ÖH. 
Az önkormányzat 2010. évi belső ellenőrzési 
terv ének jóváhagyása 

 
Határozat 

 
Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja az 
önkormányzat 2010. évi belső ellenőrzési tervét, amely jelen előterjesztés 1. 
számú mellékletét képezi. 
 
Felelős: Képviselő-testület, polgármester  
Határidő: 2009. november 16. 

 
 
3. napirendi pont 
Közvilágítás bővítése külterületen 
Előadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Az elmúlt alkalommal jóváhagytunk egy közvilágítás 
bővítési lakossági kérvényt abban az esetben, ha a lakosság a bekerülési költség 
50%-át mellé teszi. Egy kérelem érkezett be a Kölcsey utcából. 360 ezer Ft-ot a 
lakók befizettek és a 380 ezer Ft-ot pedig az önkormányzat finanszírozná. 
Van-e valakinek kérdése, véleménye. Amennyiben nincs, aki egyetért a határozati 
javaslatban foglaltakkal, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 15 igen szavazattal a következő határozatot 
hozta. 
 
180/2009. (XI. 16.) ÖH. 
Közvilágítás bővítése 
külterületen 

 
Határozat 

 
Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete vállalja a Kölcsey 
utca vége és a vásártér közötti útszakasz közvilágítási költséget abban az 
esetben, ha a szándéknyilatkozatok szerinti 360 ezer forintot az érintett 
ingatlantulajdonosok befizetik az Önkormányzat számlájára. 
A lámpák felszerelését a közvilágítás bővítésére elkülönített pénzügyi 
keretből fedezi az Önkormányzat. 
A Képviselő-testület megbízza Basky András polgármestert a szükséges vállalkozási 
szerződés megkötésére.    
 
Felelős: Képviselő-testület 
Határidő: 2009. november 16. 
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4. napirendi pont 
A Táltos Birtok Alapítvánnyal 
kötött együttműködési megállapodás módosítása 
Előadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: A 4. számú előterjesztés a Táltos Birtok Alapítvánnyal 
kötött együttműködési megállapodás módosítása. A már megkötött megállapodás 
módosítására azért kell sort kerítenünk, mert az alapítvány szeretne egy olyan 
pályázatot benyújtani, aminek részét képezi a lajosmizsei általános iskolásoknak egy 
szervezett program a lovakkal kapcsolatban, mint lótartás, lóápolás, lovas sport..., 
természetesen ez a gyerekeknek teljesen ingyenes lenne. A pályázathoz szükséges az 
önkormányzat elvi támogatása is. Szerintem ennek semmi akadálya nincs. 
 
dr. Adonyi Lajos alpolgármester: Szeretnék egy kis módosítást javasolni. A 
megállapodás módosításba bele kellene írni, hogy egységes szerkezetbe foglalják a 
már meglévő megállapodást. 
 
Basky András polgármester: Van-e valakinek további kérdése, javaslata? - 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a határozat-tervezetet az alpolgármester úr 
kiegészítésével együtt, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a Képviselő-
testület 15 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
 
181/2009. (X1.16.)QH. 
A Táltos Birtok Alapítvánnyal 
kötött együttműködési megállapodás 
módosítása 
 

Határozat 

(1) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Táltos Birtok 
Alapítvánnyal „A lovaspálya városi szintű rendezvények megszervezéséhez 
történő rendelkezésre bocsátásáról" tárgyban megkötött együttműködési 
megállapodását az előterjesztés 2. sz. mellékletében foglaltaknak megfelelően 
módosítja és hagyja jóvá. 

(2) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a módosított 
együttműködési megállapodás aláírására felhatalmazza a polgármestert azzal, 
hogy az együttműködési megállapodás címe alatt be kell írni az alábbi 
szöveget: „Módosításokkal egységes szerkezetben". 

(3) Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testülete által a 74/2009. (V. 
13.) határozatával jóváhagyott együttműködési megállapodást a jelen 
előterjesztés 2. sz. mellékletében szereplő együttműködési megállapodás 
aláírásnak napjával hatályon kívül helyezi. 

 
Felelős: Képviselő-testület, polgármester  
Határidő: 2009. november 16. 
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Basky András polgármester: Megérkezett a Polányi Ügyvédi Iroda képviselőjeként 
Strifler Róbert úr, akit köszöntök. így folytathatjuk az első napirendi pont 
tárgyalását. 
 
Marton Ferenc képviselő: Ugyanaz a pályázó, aki nyerő pozícióban volt, nettó 18 
millióval emelte meg az ajánlattételi összeget. A 36.680 ezer Ft és az 50 millió Ft 
között van 14 millió Ft. Miért emelkedett a vállalási ár. 44.900 ezer Ft körüli összeg 
van ebben a projektben, melynek egy része állami támogatás és saját erő. Az ajánlat i 
ár 50.860 ezer Ft, nettóról szól, a kettő között 6 millió van nettóban. 7.5 millió Ft-ot 
kell az önkormányzatnak saját zsebből támogatás nélkül kidobni. Javaslom a 
Közbeszerzési Törvény 92. § c.) pontja alapján ezt az ajánlatot nyilvánítsuk 
érvénytelenné, mert az önkormányzatnak nem áll fedezet rendelkezésre. A félig 
nyertes pályázatnak a rendelkezésre álló kerettel szemben 7.5 millió Ft költség 
merült fel, amire nincs támogatás. A következő évben milyen önkormányzati 
kilátások lesznek a költségvetésben, csak sejteni lehet. 
 
Basky András polgármester: 52.5 millió Ft tartalmazta a környezeti hatásvizsgálatot is. 
Azt is tartalmaznia kell a pályázatnak, illetve ugyan ezen a pályázati összegen belül 
van egy 4 millió Ft, mely a különböző hatástanulmányoknak az elvégzésével, terület 
előkészítéssel kapcsolatos költségek. De ez már az előző ajánlatban is benne volt, a 
környezeti hatásvizsgálat is benne van. Amit a Hinterland adott alatta van a pályázat i 
összegnek. Ha az első fordulóban elfogadtuk volna az 53.5 milliós összeget, akkor 
most a környezeti hatástanulmányt nekünk kellett volna kifizetni, de most 
egyeztettük a pályázóval. Ez az összeg alatta van, ami elszámolható, tehát az 
önkormányzatnak nem kell hozzátennie. 
 
Marton Ferenc képviselő: Ha a 4 milliós összeget levonom, akkor sem jön ki az 50 
millió. 
 
Basky András polgármester: Az első körben 50 millió Ft-ig tudtunk volna elmenni, a 
második fordulónál egy jó ajánlat érkezett be, ha nem semmisíti meg a közreműködő 
szervezet, akkor a fennmaradó költségből meg tudtuk volna csináltatni a 
hatásvizsgálatot. Az a szerencsés helyzet állt elő, hogy az 52 millió Ft-ba belefért a 4 
milliós tétel, amit a környezeti hatásvizsgálatra fordíthatunk. Úgy írtuk ki a 
pályázatot, hogy nem kell hozzátenni a pályázathoz, mert az eredetinél ez olcsóbb 
ajánlat. 
 
Apró Ferenc képviselő: 2009. július 22-én olyan ajánlat volt, mely a legkedvezőbb volt 
az önkormányzat számára. A környezeti hatástanulmányt meg kell csinálni, az 40 
millió, itt most pedig 52 milliós ajánlat van. Semmisítsük meg ezt az eljárást. 
 
Basky András polgármester: Nemcsak a mi felelősségünk, a tervező cégnek is van 
felelőssége, ennek a projektnek jóváhagyás után le kell, hogy bonyolódjon 2010. 
október végére. Azáltal, hogy az áprilisban kiírt közbeszerzésünk nem jött össze, 
nagyon leszűkült a határidő. Gyors munkákat kell végezni, amelyek alapján ez az 
októberi dátum tartható legyen, mert ha nem, akkor nincs Lajosmizsén 
csatornaépítési lehetőség. Kaptunk másfél éves előkészítő intervallumot. Nem 
kockáztatnám meg azt, hogy egy új eljárást bonyolítsunk le. Az a helyes döntés, ha 
beleférünk a költségbe, ezért el kell fogadnunk ezt az ajánlatot. Ha nemet mondunk, 
akkor a teljes beruházás megvalósítását veszélyezteti. 
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Zsigó Viktor képviselő: Szakmai felelősségbiztosítással rendelkeznek-e, mekkora az 
összege? 
 
Strifler Róbert Polányi Ügyvédi iroda képv.: Természetesen rendelkezünk 
felelősségbiztosítással, két típusúval is, de a mértékét nem ismerem. 
 
Basky András polgármester: Beszűkült a határidőnk, nincsen már csak egy évünk, 
melyre korábban másfél év állt volna rendelkezésre. Plusz pénz nem kell az 
önkormányzattól, hogy indulhasson a munka, ami biztosítéka annak, hogy legyen 
csatornája Lajosmizsének 2010. után. Ha halogatjuk, kicsúszunk a határidőkből. Ha 
teljesen új cég jönne ide, akinek nincs semmi tapasztalata Lajosmizséről, akkor 
veszélybe kerülne a beruházás. 
 
Dr. Adonyi Lajos alpolgármester: Kockáztatni valónk anyagilag nincs, nem értem miért 
ne fogadjuk el. A pályázónak, aki megtette az 50 milliós pályázatot annak van. 
 
Marton Ferenc képviselő. A csatornázást senki nem akarja megvétózni, de nem a mi 
hibánkból kellett szerződést bontani. Sokkal jobban járunk most, mint amikor az első 
fordulóban átment volna, erről nekem is van fogalmam. Nem kérem megszavaztatni a 
módosításomat. 
 
Basky András polgármester: Tehát az eredeti előterjesztés marad, így a Hinterland 
Mérnöki Iroda Zrt. céget hirdetem ki győztesnek. 
Van-e valakinek kérdése, véleménye. - Amennyiben nincs, aki egyetért az 
elmondottakkal, valamint azzal, hogy a Hinterland Mérnöki Iroda Zrt-vel kötött 
szerződést a polgármester aláírja, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 12 igen szavazattal, 1 tartózkodással és 2 
ellenszavazattal a következő határozatot hozta. 
 
 
182/2009. (X1.16.)ÖH. 
A „Lajosmizse Város Szennyvízhálózatának fejlesztése 
(KEOP-1.2.0/1 F-2008-0076) nyertes pályázathoz 
kapcsolódó új létesítmények tervezési és kiegészítő tervezési 
munkáinak elvégzése vállalkozási szerződés keretében" 
tárgyú közbeszerzés lezárásához szükséges döntések. 

 
Határozat 

 
1. Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a ..Lajosmizse 

Város Szennyvízhálózatának fejlesztése (KEOP-1.2.0/1 F-2008-0076) 
nyertes pályázathoz kapcsolódó új létesítmények tervezési és kiegészítő 
tervezési munkáinak elvégzése vállalkozási szerződés keretében" tárgyú 
közbeszerzési eljárásban jóváhagyja a bírálóbizottság javaslata alapján 
elkészült összegzést az ajánlatok elbírálásáról, és a közbeszerzés 
eredményének megállapítására a lezáró határozat szerint dönt, mely szerint 
a közbeszerzési eljárás nyertese Hinterland Mérnöki Iroda Zrt. ( 1 165 
Budapest, Sarjú út 6. ) Egyúttal felhatalmazza a polgármestert az eredmény 
kihirdetésére. 
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2. Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert az előterjesztés mellékletét képező a korábban elfogadott 
szerződéstervezet megkötésére. 

 
Felelős: Képviselő-testület, polgármester 
Határidő: 2009. november 16. 

 
5. napirendi pont 
A Magyarország-Szerbia IPA Határon Átnyúló  
Együttműködési Programban való részvétel 
Előadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Az 5. számú előterjesztés, amely arról szól, hogy a palicsi 
testvérvárosunkból jelezték felénk, hogy lenne egy pályázati lehetőség, amivel szeretnének 
élni, melyhez szükséges a mi támogatásunk is. Szeretnének velünk együttműködni ebben a 
projektben, amit egyébként december 31-ig kell elkészíteni. A pályázati összeg a két település 
részéről összesen 13,5 Millió Ft, amelyhez a mi részünkről 5%-ot kell mellé tenni, Palicsnak 
pedig 15%-ot, ha jól tudom. Amennyiben csatlakozunk a pályázathoz, az a kérdés marad a 
testület előtt, hogy milyen hatással íródjon meg, kulturális vonalon induljanak el a palicsiak, 
vagy inkább gazdaságélénkítő hatással. Kérem a javaslataitokat, hogy milyen irányban 
induljon el a munka? 
 
dr. Cserényi Péterné képviselő: Tisztelt Képviselő-testület, az a kérdésem, hogy Palics 
jelentkezett-e már konkrét javaslattal a programok tekintetében. Az előterjesztésben 
olvashatjuk, hogy az önerő mértéke a Magyarországi pályázóknak legalább a projekt 
elszámolható költségének 5 %-a, és a felmerülő költségnemek elszámolhatottságának 
megvizsgálása után ez magasabb lesz. Ez úgy értendő, hogy az 5% önrész emelkedhet? 
Érdekelne továbbá, hogy ekkora összegre milyen tartalommal tudjuk megtölteni ezt a 
programot?  
 
Basky András polgármester: Az egyeztetések folynak, a mi elképzeléseink egy részét már 
elküldtük Palicsnak, az övék még folyamatban van, de 2 év áll rendelkezésünkre elkészíteni 
és a pontos részleteket kidolgozni és a megvalósításra is. Ha kettéosztjuk ezt a 13 Millió Ft-ot, 
a 7,5 Millió Ft már nem olyan sok. A gazdasági kapcsolat élénkítése, amit a Palicsiak első 
sorban támogatnának, de még sok tisztázandó kérdés van. Egyelőre a kérdés lényegi része, 
hogy támogatjuk-e, látunk-e benne fantáziát.  
 
Józsáné dr. Kiss Irén képviselő: Legutóbb, amikor a palicsiak itt voltak az idősek hete 
programok keretein belül, ami tényleg nagyon színvonalas rendezvény volt részükről is, akkor 
beszélgettem a polgármester úrral és nagy bizalommal fordultak felénk e tekintetben. Minden 
képen javaslom az együttműködést. Szerintem meg kellene várni, hogy ők melyik témát 
támogatják. 
 
Basky András polgármester: Még sok mindent kell majd egyeztetni, most csak arról kell 
döntenünk, hangsúlyoznám, hogy egyáltalán támogatjuk-e. 
 
dr. Cserényi Péterné képviselő: A program végrehajtására az európai Unió szerint 2007 és 
2013 kerülne sor.  Mivel Palics még semmilyen konkrét ötlettel nem jelentkezett, én 
aggódom. Már rég elkezdhettük volna, szerintem nem lehet egy év alatt mindent előkészíteni, 
ezt majd el is kell számolni az Unió felé, nehogy visszafizetés legyen a vége. 
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Józsáné dr. Kiss Irén képviselő: Szeretnék pontosítani egy kicsit, hiszen ez a pályázat a 
2007-2013 időszak költségvetési időszakra irányul. Ezt a pályázatot konkrétan néhány hete 
tették közzé.  
 
Basky András polgármester: Két éves időszak áll rendelkezésre megvalósítás 
szempontjából.  
 
dr. Cserényi Péterné képviselő: Tulajdonképpen egyet értek a szándékkal, de így számomra 
nem megfelelően előkészített az anyag. Milyen nyelven kell például benyújtani a pályázatot? 
 
Basky András polgármester: Most az a lényeg, hogy szó essék róla, a következő testületi 
ülés alkalmával egyeztetnénk a részleteket. Egyébként természetesen angolul kell benyújtani, 
a palicsiak segítenek a fordításban. Szerintem akkor a végső döntést bízzuk Palicsra, mi mind 
a két irányban támogatni tudjuk a pályázatot. Van-e valakinek további kérdése, javaslata? - 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a határozat-tervezetet, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, 
hogy a Képviselő-testület 15 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  
 
183/2009. (XI.16.) ÖH. 
A Magyarország-Szerbia IPA Határon Átnyúló  
Együttműködési Programban való részvétel 
 

Határozat 
 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a szakmai 
előkészítési munkálatok megkezdését a Magyarország-Szerbia IPA Határon Átnyúló 
Együttműködési Programra történő pályázat benyújtásához, egyúttal felhatalmazza 
Basky András polgármestert a szükséges dokumentumok bekérésére. 
 
 
Felelős:  Képviselő-testület 
Határidő: 2009. november 16. 

 
Több napirendi pont nem volt, polgármester úr a Képviselő-testületi ülést 14:30 órakor 
lezárta. 
 
 

kmf. 
 
 
 

Kutasiné Nagy Katalin sk     Basky András sk. 
              jegyző         polgármester 
 

 
 
 

   Marton Ferenc sk.                Dr. Csire Gézáné sk. 
         képviselő             képviselő 


